
NAAM VERGADERING:     DATUM:  

 
POH-overleg 07-06-2022 

NOTULEN VERGADERING:    

 

Aanwezig: Erwina, Ingrid, Nicoline, Shirley, Heleen en Marjolein 
Afwezig: Vanessa 
Notulist: Marjolein  
 
 

  Actie door: 

1. 1 Opening: 
De eerste POH vergadering met Shirley en Heleen erbij. Eerst even gekeken hoe 
het gaat met hun in de rol van POH. Heleen had een vraag over de tijdsduur van 
de jaarcontrole/longfunctie. Dit is 3 kwartier op de Boomgaard en overige  30 
minuten.  
 
Heleen kan contact zoeken via Silloo met Nicoline en Ingrid. 
 
Heleen is nu persoonlijk assistent van Bazir. Niet alleen zijn agenda vullen, 
besproken dat Annette van Velzen dat mogelijk niet beter kan doen. Dit pakt 
Heleen zelf op.  
 

 
 

2. 2 
 

Geen mededelingen en aanvullingen agenda  
 

 

3. 3 Ingekomen punten 
 

• Daphne kaart aan dat er meer patiënten komen die gebruik maken van 
GLP1 analoog Saxenda om af te vallen. Voorwaarde voor vergoeding is 
echter dat patiënt deelneemt aan de GLi en na 3 maanden 5% 
gewichtsverlies behaald moet hebben. Het komt voor dat patiënten pas 
na 2,5 maand een start kunnen maken met de GLi zodat er nog 2 weken 
overblijven om het behandeldoel te halen. Wie schrijft deze medicatie 
voor en wie monitort deze patiënten? 
 

Dit punt zal in de COBHA besproken worden. Je moet een plek hebben in de 
GLI en dan starten met Saxenda. Voorwaarde van de zorgverzekeraar. 
Instructie prikken moet gegeven worden.  
 

• het vermelden van een attentieregel op het recept voor de apotheek bij 
wijziging dosering  
medicatie ivm lagere eisen aan het LDL, gebeurt nog te weinig en blijft 
punt van aandacht. 
 

Nicoline wijst erop dat er een attentieregel is voor de apotheek op het 
wijzigingsrecept. Erbij zetten dat aanpassen cholesterol is ivm leeftijd.  
 

• de lijst met 90+-ers die een statine gebruiken zal de apotheek voor de 
Parklaan aanleveren.  
Shirley en Nicoline zullen hem voor praktijk Kallan en Van Wiechen 
uitdraaien 

 
 
 
 
 
 
 
 

Erwina – Cobha 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Apotheek  
+ 

POH 



Voor 15 juli aanleveren door apotheek vervolgens POH lijsten nalopen.  
 

• de fysiotherapie ervaart nog geen voordelen van het gebruik van VIPLive. 
 
 

4. 4 Doelstellingen werkgroepen 
 

De doelstellingen zijn niet goed in het document gekomen en hierdoor verder 
niet besproken. Deze zullen als apart bijlage toegevoegd worden zodat ze ook bij 
Shirley, Heleen en Vanessa bekend zijn. Voor het volgende POH-overleg staan ze 
weer op de agenda.  
 

 

5. 5 
6.  

Overige bespreekpunten 

• VIPLive 
 
Erwina laat het ketenzorgdashboard in VIP Live zien. Voetonderzoek is 49,4%. 
Dat is een punt van aandacht. Deels veroorzaakt door Corona. Hierdoor vond 
het deels telefonisch plaats en mochten voeten niet aangeraakt worden.  
 
LDL 1,8%. Volgende keer bekijken, nu niet volledig. 
 
Andere punten die naar voren kwamen zijn dat Heleen aangeeft dat de 
jaarcontrole via de huisarts gaat. Nicoline geeft aan dat door het wisselen van 
de assistente afspraken te kort ingepland worden en daardoor er geen tijd is. 
 
Daarnaast worden in overleg met de patiënt niet altijd 4 afspraken gemaakt.  
 
Beleid Boomgaard HVZ: 1x lab en 1 a 2 keer langs 
 
Urineonderzoek viel ook op op het ketenzorgdashboard. Door corona wordt 
het formulier opgestuurd, maar dan zit het potje er niet bij en op de Parklaan 
geeft de assistente die niet mee.  
 
Spirometrie → registreren is veelomvattend. Koppeling moet gemaakt 
worden geeft Erwina aan. Ze zal een contactpersoon doorgeven.  
 
Simone en Vanessa Zalm gaan Caspir starten, nu ligt het op de Parklaan stil.  
 

• NIS 
27 juni komt VIP langs voor een rondje Parklaan. Vanessa heeft inmiddels 
toegang tot VIP.  
 
Nicoline geeft aan dat bij de thuiszorg nu met twee systemen wordt 
gewerkt. Adri van der Hoek geeft naam door. Dit punt wordt teruggeven 
aan Ingrid en Carola 

 
Fysio ziet weinig info, Erwina gaat kijken of het mogelijk is ze meer 
bevoegdheden te geven. Gezond neemt contact op.  

 
Verder wordt het dubbel registreren nog benoemd. Kijken of 
ketenpartner de EP-regel in kunnen/mogen zien.  
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VVR 
Vanessa heeft VVR lijst uitgedraaid en uitgenodigd. 
 
VVR nog niet in ketenzorg. Ingrid boekt een dubbel consult, Nicoline doet 
het anders.  
 
De vraag is hoe het gefinancierd is. De vraag zal in de COBHA gesteld 
worden.  

 

• Oproepsysteem viplive  
Via F9 draait Nicoline 1x per maand (jaarcontrole) lijst komende maand 
uit en de assistentes roepen op. Vraag is kan het via VIP? Is dit niet 
gevaarlijk bij terminale patiënt?  
 
Benchmark begint Ingrid in november mee en dat gebeurt 1x per jaar.  
 

• Prisma scholing weer opstarten → doorgeschoven naar september oa ivm 
corona.  

 

• Mediis POH dag, mogen POH van Boskoop ook aansluiten 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Erwina 

7. 7 Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 

 

8. 9 Volgende vergadering is op 04-10-22, notulist ????? 
 
Let op andere datum ivm vakantie Ingrid 

 

9.    

 


